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22. oktober 2012 

 
Tilstede: Tine B. Larsen, Ole Windeløv, Marina Nørlyng, Sten 

Schousboe 

Afbud:    Hans Jørgen Nielsen 
 

Fraværende: Niels Christian Hansen, Jan Thygesen 
 
 

1. Kommentarer til referat (september mødet) 
a. Der var ingen kommentarer. 

2. Økonomisk status – kort 
a. Ole sender den særlige restance til advokaten og igangsætter alm. 

rykkerprocedure for den anden restance.  

b. Der er fra gl. gartner modtaget en faktura, som er en smule større 
end forventet. Fakturaen betales. 

3. Vand, asfalt og kloakker 
a. I krydset Støvringvej og Herlufsholmvej er det meldt, at der 

kommer en stor sø. Bestyrelsen følger udviklingen. P.t. vurderes der 
ikke at være grund nok til at gøre noget. 

b. Kloakken ved Bygholmvej nr. 3. er placeret skævt. Bestyrelsen har 

set på det og vurderer, at der intet er i vejen med nogen af de to 
riste. 

c. Bratskovvej 7. Lunken er blevet endnu dybere – måske er det Zacko 
Lind, som har lavet kameraundersøgelse. Det vil indgå i den 
samlede reparation, jf. pkt. f. 

d. Restaurant Kiwi – fortovet. Kiwi har modtaget mail fra Ole. Ole 
forsøger at få fortovet forseglet i forbindelse med de øvrige 

reparationer, jf. pkt. f.  
e. Bygholmvej 21-23. Lunken indgår under punkt f. 
f. Tilbud om reparation fra Zacko Lind. Ole har gået vejen igennem 3 

gange med dem. Ole har modtaget tilbud fra Zacko Lind, som inden 
for den økonomiske ramme, kan sikre reparationer af al det 

ønskede. 
g. Adgang til gravetilladelsesregistret. Tine tjekker. 
h. Matrikelregistret – kontaktperson skal skiftes. Ole kontakter 

Rørdam og får ham til at skrive ind til registret. 
i. H-vej. Erstatningssagen. Via indsendelse af nummerplade 

oplysninger til politiet har vi modtaget kontaktdata til varevognens 
ejer. Ole har bedt Zacko Lind om at reparere det på særskilt 
regning, som fremsendes til skadesforvolder. 

 



4. Parkeringsforhold og trafikregulering 
a. Følge den nye Vejlov om konsekvenserne af offentlig kørsel. Punktet 

er færdigbehandlet og udgår af dagsordenen. 
b. Fortsat problem med indkørsel til Herlufsholmvej.  

Det blev aftalt at arbejde videre med tanken om: 

i. Sætte dobbelt skilt op ved indkørslerne 
ii. Fjerne underskiltene med ”Knallertkørsel forbudt” til Indkørsel 

med motorkøretøjer forbudt, da de let forveksles med 
”Ærindekørsel tilladt” (undersøge om skiltene i givet fald så 
skal sænkes) 

iii. Afvaskning af samtlige skilte på H-vej 
iv. Overveje på sigt at sætte ”indkørsel forbudt” i stedet for 

Indkørsel med motorkøretøjer forbudt, hvor der er malet 
cykelsti ved siden af.  

c. P-Zone ansøgningen. Intet nyt. Punktet skal på GF. 

5. Vejtræer og fliser 
a. Status på samarbejde med Brian Stepla. Status er, at han er godt i 

gang. Han skal i gang med at grave og plante. Isafjord sagen er i 
god gænge. Træet bliver flyttet nogle få meter – måske venter vi til 
næste år for at samle gravearbejdet.   

6. Byggeprojekter m.m. 
a. Ferringgrunden. Vi har endnu ikke fået svar fra kommunen om 

lokalplanens bemærkning om H-vej som forbindelsesvej, men i dag 
har de meddelt, at vi får svar inden 10 dage.  

b. Banedanmark er gået i gang med at bruge vores arealer. Der er 

aftalt placeringsmøde med dem, NCC og Donner. Marina deltager i 
mødet. 

c. Bent Donner har modtaget brev om ulovlig parkering på vores 
grund og har taget vel imod det. 

7. Vrisserunde og opfølgning 
a. Rykkerprocedure. Tine laver udkast til standard rykkerbrev for 

manglende opfølgning. Marina runddeler til de 10 aktuelle huse. 

8. E-mail og kommunikation til medlemmerne 
a. Status – aftalt, at vi fremover sender bestyrelsesreferaterne ud 

indtil hjemmesiden er på plads.  
b. Vi publicerer hjemmesiden nu – selv om den ligger i en beta 

version.  

9. Bruttoliste over alle de ting, der bør foretages 
Der er kommet en liste fra gartneren over alle de ting, som han synes 

fremover bør ordnes. Listen kommer til at indgå i den bruttoliste, som 
bestyrelsen fremover vil prioritere fra, sammen med forslaget om 
genplantningen af fællesarealet og mulige tiltag til trafikregulering. 

Marina søger at samle listen.   
10. Næste møde.  

a. Der skal findes tidspunkt til GF. Et godt forslag er 19. februar. Niels 
Chr. bestiller lokale.  

b. Næste møde er 10. januar 2013 kl. 19.30 hos Tine, H-vej nr. 7, 

hvor generalforsamlingen skal planlægges. 
 

11. Eventuelt  


